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DAGSORDEN ÅRSMØTE 2021 
 

Sak 1  Åpning av årsmøtet 

Sak 2  Godkjenning av innkalling 

Sak 3  Godkjenning av dagsorden 

Sak 4  Valg av ordstyrer og referent 

Sak 5  Valg av tellekorps og godkjenning av årsmøteprotokoll 

Sak 6  Styrets årsrapport 2019/ 2020 

Sak 7                   Regnskap for 2019/2020 

Sak 8  Revisors rapport 

Sak 9   Styrets ansvarsfrihet 

Sak 10  Leder og kasseres signaturrett  på vegne av foreningen 

Sak 11  Valg av styre og andre funksjoner 

Sak 12  Innkomne forslag 

Sak  13  Fastsetting av årsavgift  

Sak 14      Sommer- og vinterveier, skispor og rapport fra Løypeforeningen 

Sak 15  Avslutning 

Saker som ønskes behandlet på årsmøtet, må være innsendt til sekretær/leder innen 20. august. 

Etter årsmøtet åpnes det for meningsutveksling og kommentarer utover det som naturlig hører inn 

under årsmøtets saksliste samt sosialt samvær. 

For styret i KHI 

Einar Magne Eriksen  Einar.M.Eriksen@edu.hamar.kommune.no 

  

mailto:Einar.M.Eriksen@edu.hamar.kommune.no
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STYRETS ÅRSBERETNING 
 

På grund av pandemin och regler som regeringen satt upp så 

kunde vi inte ha något årsmöte 2020. 

Styret sände ut regenskap, revisjonsberätting, årsberätting 

för år 2019 Vi sände också ut förslag på budget och 

valberedningens förslagför 2020. 

Då inga synpunkter kom in så ansåg styrelsen att samtliga 

handlingar blev godkända. 

Vi har haft teamsmöten  och åtskilliga mejlkonversationer. 

Det har körts ut 7 lass grus på vägarna 

Saltat huvudvägar på hyttefältet 

Hyvlat hyttefältet 1ggr samt huvudväg 2ggr 

Nytt tak på förrådsbod bytt 

Nytt tak på välkomstskylt bytt 

Satt upp hastighets skyltar på området 

Röjt skidspår 

På vintern har det sandats på hyttefältet 

Satt upp plogpinnar. 

Plogning av vägar och parkeringar hyttefält 

 

 

Hans HolmLeder av løypeforeningens beretning til KHI 
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LEDER AV LØYPEFORENINGEN ÅRSBERETNING TIL KHI 
 

Årsberättelse 2020. (vintern 2020-2021)  Ljørdalen Løypeforening 

Styret mm 

Styrelsen har under året bestått av Rolf Nåvik, styremedlem (Kvernåa), Kristian Østvoll, kassör 

(Stortjernteigen), Tormod Storbekk, styremedlem (Lørdalen Sportsklubb), Martin Joborn (Hoelskogen), 

Vidar Kornstad (Hollåsen), Knut Tore Bunes (Brattegga), Birger Wernberg (Stortjernteigen), Ola Magne 

(Storbekkåsen) samt undertecknad Bjørn Hindrum, styrelder (Kvernåa) 

Styrelsen har under året haft 3 digitala möten samt otaliga mejlkonversationer. 

Utanför styrelsen har Tom Østreng (Kvernåa) varit sponsoransvarig. 

Per Gjermund Doksrud har utgjort valgkommitén. 

Geir-Arne Bergersen har som entreprenör varit ansvarig för våra spårs kvalitét och Per-Omar Lokholt och 

Geir-Arne har kört spårmaskinen. 

Som styreleder för det gångna verksamhetsåret vill jag tacka alla ovan nämnda personer för ett mycket 

bra jobb!  

Løyperne 

Denna säsong kom snön ovanligt tidigt och vi kunde börja köra spår redan i mitten på december.                                                

I januari meddelade den norska regeringen förbud mot inresa i landet varför undertecknad inte själv 

upplevt skidspåren i vinter. 

Enligt hörsägen har det dock varit gott om snö och våra spår har fungerat bra. Ovanligt lite klagomål! 

Økonomi 

Løypeforeningens økonomi är för tillfället god från att för 8 år sedan varit nära konkurs har vi nu ett litet 

överskott varje år.  Jag vill särskilt tacka vår kassör Kristian Østvoll (Stortjerteigen) för det! 

Vi i styrelsen är väldigt glada att året som varit gått ihop. Det blev ett överskott på ca 40 tkr. Totalt har vi 

275 tkr i kassan vid bokslutet. 

 Arbetet med att göra föreningens ekonomi stabil kommer att fortsätta. Målsättningen är att ha en 

buffert för oförutsedda utgifter samt för förbättringar av våra spår.                                                                              

Vi måste dock komma ihåg att en stor del av resultatet baserar sig på mervärdesskatteåterbäring från 

norska staten. Utan detta ginge vi minus eller plus minus noll. 

En del av överskottet kommer under nästa år att användas för att möjliggöra att spåren körs upp oftare. 

Hemarbete och fler pensionister medför att fler och fler vistas i sina stugor under veckorna. Ett nytt avtal 

är därför på gång med Geir-Arns för att spåren skall kunna köras upp även under vekcodagarna vid behov. 



 
 
 

5 
 

Styrelsen, sponsoransvarig, valkommité m.fl. har detta år arbetat utan ersättning för tid och 

resekostnader. Om man skulle prissätta detta uppskattas värdet till ca 100.000 kr som inte tagits ut från 

föreningen och inte syns i redovisningen.  

Framtiden 

Styrelsen jobbar sedan 2021 mot följande framtida långsiktiga mål: 

- Få till en vinterövergång över Gira för att binda ihop spårnätet. (Ännu inget) 

- Sätta upp bättre märkning och skyltning efter spåren med riktningar och avstånd. (långt 

kommet, nya skyltar uppsatta) 

- Tätare spårkörning, även mitt i vanliga veckor.  

- Fler bidragare/medlemmar tex. caravanklubben, fastboende i Ljørdalen, nya hytter, fler 

sponsorer. 

- Frivilliga bidrag från tillfälliga besökare som gillar våra spår. (har gett visst resultat) 

- Få fler engagerade i vårt arbete. 

Løypeforeningen vill samarbeta med andra föreningar, företag och boende i Ljørdalen. Allt för att vårt 

älskade Ljørdalen skall bli en ännu bättre plats att bo och vistas i året om! 

 

2021-08-30 

Bjørn Hindrum 

Styreleder Ljørdalen Løypeforening 
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ÅRSREGNSKAP 

Kontakta styrelsen för att få årsregnskap 

 

Kasserers redegjørelse av regnskapet 2020 og budsjett for 
2021 

Kontakta styrelsen för att få redegjørelse av regnskapet 2020 
og budsjett for 2021 
 

 

Vurderinger og forslag til budsjett 2021/22: 
 

Kontakta styrelsen för att få Vurderinger og forslag til budsjett 

2021/22 
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REVISJONSBERETNING 2020 

 

 



 
 
 

8 
 

 

 

VALG 
 

 Val till Kvernåa 
Hytteförening 2019 2020 2021 2022  

Styrelse val 2år Einar Eriksen (114) X X V V Tar Gjenvalg 
 

Camilla Aldén (113) X X V V Tar Gjenvalg 
 

Björn A.Hindrum (69) X X X  OK 

Kasör val 2år 
Tor Kristian Dahl        
(76) 

X X X 

 
OK 

Ordf val 2år Hans Holmén       (137) X X X  OK 

Styrelse suppelanter val 1år Siri A. Bjørgulfsen 127 X X V  Tar Gjenvalg 
 

John Sörby (108) X X V  Tar Gjenvalg 

Revisor val 1år Kenneth Sveen 112 X X V  Tar Gjenvalg 
 

Bo Albinsson (115) X X V  Tar Gjenvalg 

Valberedning val 1år Frode Kristiansen    X X V  Tar Gjenvalg 
 

Ole A Villa (105) X X V 
 Tar Gjenvalg 

Skidsektionen val 2år Bjørn A Hindrum(69) X X V  Tar Gjenvalg 
 

Rolf Nåvik (39) X X V 
 

Tar Gjenvalg 

Aktivitetskommitté val 1år Viktoria Sundkvist (154) X X V  Tar Gjenvalg 

(tipspromenad)  

 

    

Ljørdalen LøypeForening val 2år Björn A.Hindrum (69) X X V 
 

Tar gjenvalg 
 Rolf Nåvik (39) X X V  Tar gjenvalg 
 

      
 

      
V= dom som det är val på       
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INNKOMNE FORSLAG 
 

 

1.Tom Østreng (138) foreslår å oppgradere badeplassen ved Langtjønna: Bygge brygge med plass 

til bord/benker nedenfor gapahuken og få tilbake flåtebrygge  som ankres opp ute på vannet. 

                              
2. Gjert Faye Aaby(60)Istedenfor å redusere medlemskostnaden i hytteforeningen, synes jeg 
det ville være en god ide å beholde samme beløp og heller bruke mer penger på få kjørt opp 
skiløypen oftere og om mulig utvide løypenettet. Det er noen av oss som er her mye og vi 
opplever at skiløypene ikke er oppkjørte, og ofte blir kjørt opp fredag. Hvis det snør på nattet 
i løpet av helgen, blir ikke løypen kjørt for neste fredag igjen. Hvis det kun er kostnader som 
gjør at løypen ikke blir kjørt, synes jeg det bør brukes mer penger på dette. 
 

  
3.Gjert Faye Aaby (60):Veien opp til hytta vår i nr. 60 blir ikke vedlikeholdt på samme måte 
som veien ellers. Veien har behov for skraping og grusing på lik linje med veien ellers. 
 

 
4. Hans Petter Lystad (102) I følge løypeforeningen og Bergersen, må det mye snø til før 
maskina kan kjøre spor. Er det mulig å få en scooter til å tromle slik at snøen får satt seg og at 
spor kan kjøres tidligere? Kanskje scooterklubben kunne tatt på seg jobben om vi fikk 
tillatelse? 
Kan maskina kjøre spor helt fra bommen på det søndre området opp til koia til Jan Foss slik at 
vi kan starte skisesongen tidligere. 

  Er det mulig å rydde spor fra Fru E`s direkte til gapahuken og ikke måtte følge veien? 
 
 

5. Ole Villa (105) Pr. idag er det 3 ulike metoder for å få bredbånd i Kvernåa 

Hytteområde: 

1) Mobilt bredbånd (4G/4G+) gjenom mobiltelefon eller via 4G-ruter utstyrt med 

Data-Simkort 

2) Wifi via antenne og ruter, denne er proprietær og krever avtale med lokal 

distributør. 

3) Satelitt/parabol-distribuert bredbånd (eks. Canal Digital/ViaSat) 

Ved tidligere kartlegging vedr. fiber-tilknytning kom man den gang til at det kreves et 

flertall av hytteeiere/interessenter på mer enn 60%, noe som ikke ble oppnådd. 

Fiberutbygging er både tidkrevende og resurskrevende, og ville også kreve en hel del 

egeninsats, samt at det ville blitt veldig kostbart (i størrelsesorden 10.000 + pr. hytte), 

pluss abonnementsutgifter. 
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Hverken Telia eller Telenor har planer om fiber-utbygging i Ljørdalen. 

Etter samtaler med Telia, Telenor og Allente (tidligere Canal Digital og Viasat) så 

råder de oss til å vente med å inngå noen avtaler med både de og ev. andre lokale 

leverandører, det fordi de alle forventer at den forestående utbyggingen av 5G 

modilnettet vil kunne levere de hastigheter som tilsier at det vil bli et godt 

"hjemmekontor"-nettverk, og hastighet nok til sømløs "streaming" av TV-signaler og 

filmer. Både Telia, Telenor og ICE benytter samme mast til sine modilnett 

(Fulufjellet). Det mobile nettverket med 5G hastighet, opp til 1000 mbit, vil etterhvert 

komme til Trysil kommune, Telia har planer om dette i siste kvartal 2021 (altså iår), 

men kan ikke garantere at det vil bli utbygd i Fulufjell-masten. Telenor kan ikke si noe 

ennå, men at det kommer i løpet av 2022/2023. Pr. idag erdet to (2) mobilmaster som 

er tigjengelige i Ljørdalen, Fulufjellet (5500 meter) og Drevfjellet (9000 meter). 

Allente er veldig interessert i en ubygging basert på noder som tilknyttes mobilanleggene i 

Fulufjellet, selve nodene, min. 7 i antall for å dekke hele Kvernåa Hytteområde, vil være 

såkalt "trådløst bredbånd" dvs. WiFi (som i hjemmerutere) 2,4/5 Ghz. WiFi har en begrenset 

rekkevidde, typisk 500 meter, derfor behøves et visst antall noder/sendere for å gi dekning til 

alle hyttene med en rimelig god hastighet og signalstyrke/-kvalitet. 

Telia vil i forbindelse med SIN 5G utbygging også montere noder/master som vil tilby WiFi-

løsning, i tillegg til det vanlige 5G mobile bredbånd. Til WiFi kreves innstallasjon av 

utvendig antenne, retningsbasert, og ruter inne for distribusjon til PC, nettbrett, telefoner etc.. 

Telenor er avventende i sine opplysninger vedr. utbygging. De som pr. idag har skaffet seg 

5G-mobiltelefoner og har tilgang til de stedene på Østlandet, eks. Oslo/Romerike/Lillestrøm, 

hvor 5G er utbygd, har nok opplevd noen utrolige hastigheter ved nedlasting av data 

(aviser/app.oppgraderinger/magasiner, surfing, filmnedlastinger, Netflix etc.), 5G er heller 

ikke farligere enn dagens 4G mobilnett, 3G fases ut og frekvensene blir overtatt av 5G nettet, 

det er distribusjonsmetoden som gir de høye hastighetene. 

ICE fikk i sin tid overtatt frekvensene til de gamle analoge modilnettene NMT450 og 

NMT900, noe de vil benytte til sine fremtidige oppgraderinger. Så, generelt anbefaler altså de 

ulike distributørene at vi venter med å velge system for bredbånd, det vil også si at hver enkelt 

hytteeier kan foreta det valget som passer best for seg. Når 2021 runder over til 2022/23 vil vi 

ha mye mer info vedr. hva slags valg som finnes tilgjengelig. Vedr. priser så vil ingen 

kommemed det på nåværende tidspunkt. 5G vil sansynligvis ikke gi økte priser, og valg av 

abonnementer vil være opp til hver enkelt. Info vedr. 5G utbyggingen finnes på de ulike 

leverandørenes hjemmesider. 
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ÅRSMØTEPROTOKOLL FOR KHI 4. SEPTEMBER 2021 
 

Sak 1  Leder Hans Holmèn (137)ønsket velkommen til over 70 personer. Kort presentasjon 

 av frammøte hvor Marthe Skjæret Nilsen (87) og Suv og Ebi Rezvan (89) presenterte 

 seg som nye hytteeiere. 

 

Sak 2  Innkalling godkjent av årsmøtet. 

 

Sak 3  Dagsorden godkjent av årsmøtet. 

 

Sak 4  Hans Holmèn valgt som ordstyrer og Einar Magne Eriksen(114) valgt som referent. 

 

Sak 5  Marthe Skjæret Nilsen (87) og Siv Rezvan (89) ble valgt til tellekorps og til å underskrive  

årsmøteprotokollen. 

 

Sak 6  Leder av KHI, Hans Holmèn gjennomgikk styrets årsrapport og uttrykte glede over 

endelig å kunne samles fysisk til årsmøte. Ingen bemerkninger til rapporten. Det var 

ingen bemerkninger til rapporten. 

           

Sak 7                 Kasserer, Thor-Kristian Dahl (76), gjennomgikk regnskap og konkluderte med at 
foreningens økonomi er svært god. KHI er over målet fra tidligere årsmøtevedtak om å 
ha en beholdning som tilsvarer ett års utgifter. Styret anbefaler derfor å redusere 
årskontingenten til kr 2500,-   
   
    

Sak 8  årsmøtet tok revisors rapport til etterretning.  

 

Sak 9   Årsmøtet innvilget styrets ansvarsfrihet 

 

Sak 10  Årsmøtet vedtok Leder og kasseres signatur/tegningsrettrett  på vegne av foreningen 

 

Sak 11  Valg av styre og andre funksjoner. Samtlige funksjoner som var på valg, og det var 

ingen motkandidater.  
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Sak 12  Innkomne forslag 

  Tom Østreng (138) foreslår å oppgradere badeplassen ved Langtjønna: Bygge større  

                            brygge med plass til bord/benker nedenfor gapahuken og få tilbake flåtebrygge  

                           som ankres opp ute på vannet. 

  Årsmøtet likte ideen til Tom, og dette er en sak styret må jobbe videre og kanskje  

  Kan det realiseres neste år. 

  Gjert Faye Aaby (60) ønsker å beholde samme årsavgift og heller bruke mer penger 

  på skiløyper som kan kjøres opp oftere. Aaby mener man dermed også kanskje kan 

  utvide løypenettet. Hindrum fra Løypeforeningen forklarte at vårt hyttefelt ikke 

  bør betale en høyere avgift pr hytte enn de øvrige hyttefeltene. Det vil skape 

  vansker for løypeforeningen når det gjelder bl.a prioritering av kjøring av løyper. 

  Når det gjelder utvidelse av løypenettet, mente Tom at vi pr i dag har rikelig med 

  løyper, og en eventuell utvidelse bør skje etter et samlet bidrag fra alle vel- 

  foreningene. 

  Einar Magne Eriksen (114) fortalte kort om behovet for tilsyn av hytter under 

  pandemien og et branntilløp på søndre feltet som sannsynlig vis vil blitt til en 

  storbrann. At det ikke ble en storbrann og et tragisk utfall skyldes rett og slett 

  heldige omstendigheter. Hans forslag gikk ut på: Hytteeiere kjøper selv inn nøkkel-

  boks. Styret sender ut lister med hyttenummer, navn og telefonnummer.  

  Ved et liknende tilfelle kan man da ringe hytteeier, få koden og låse seg inn i hytta 

  og forhåpentligvis kunne avverge støre skade.      

  Årsmøtet bifalt forslagene, men om noen ikke ønsker sitt hyttenummer,  

  navn og telefonnummer på en  liste, må det sendes beskjed til sekretær  

  mail.   Einar.M.Eriksen@edu.hamar.kommune.no 

 

Sak  13  Fastsetting av årsavgift.  Styrets forslag om å redusere årskontigenten til kr 

  2500,- med en reduksjon på kr 300,- ved deltakelse på dugnaden. 

Sak 14      Sommer- og vinterveier, skispor og rapport fra Løypeforeningen.   

  Dette punktet ble tatt opp under styrets årsberetning  og løypeforeningens- 

  beretning til KHI. 

Sak 15  Hans Holmèn takket forsamlingen for oppmøtet og avsluttet årsmøtet. 

Hamar 9.sep 20021 

Einar Magne Eriksen, sekretær KHI 

 

mailto:Einar.M.Eriksen@edu.hamar.kommune.no
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Fotograf: Juan Manuel Maulen Cesped 
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Fotograf: Tomas Bergling 
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Fotograf: Hans Holmèn 
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Fotograf: Juan Manuel Maulen Cesped 
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Fotograf: Bjørn Sevaldsen 
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Fotograf: Bjørn Sevaldsen 

 


